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About issue 

The issue is published on the basis of the materials of the third International Conference "Management of Territorial 
Clusters" - 2017 in FGBOU VO "Moscow State University of Technology and Management named after K.G. Razumovsky" 
05/30/2017. 
The event is held at the initiative of the Moscow State University of Technology and management of it. K.G. Razumovsky 
"with the participation of the Ministry of Economic Development of the Russian Federation, Ministry of Agriculture of the 
Russian Federation, Ministry of Industry and Trade The Russian Federation, the Ministry of Energy of Russia, the Ministry 
of the Russian Federation for the Development of the Far East, representatives of other federal and regional government 
bodies and organizations. 
The purpose of the scientific-practical conference is: discussion and development of proposals aimed at development of 
mechanisms of public-private partnership in territorial clusters, interaction between universities and clusters, command 
formation, participation of clusters in the federal agenda, incl. implementation of the priority measures to ensure sustainable 
development of the economy of the Russian Federation. 
Within the framework of the Conference, various topics related to the development and overcoming of the current crisis 
phenomena during the development of territorial clusters and the implementation of strategic documents for their 
development were discussed. 
The Conference will be attended by representatives of federal and regional authorities, communities, branch organizations, 
representatives of development institutions, innovative and territorial cluster. 
Moderator of the conference: Vladislav Valerievich Tarasenko - Chairman of the Expert Council of Moscluster, Arbitrator of 
the Court of Arbitration of Mosclaister, Vice-Rector for Innovative Development and Entrepreneurship MSUTU them. K. G. 
Razumovsky. 
Venue: FGBOU VO building "Moscow State University of Technologies and Control. 
K.G. Razumovsky ", Moscow, st. The New Basmannaya 9. 
Date: May 30, 2017. Registration starts at 9:00. 
Registration for the event: https://moscluster.timepad.ru/event/493100/ 
Information partner, partner of the conference: Moscluster. 
The site of the organizer: http://mgutm.ru/content/advertisement/11930/. 
Activities in social networks: 
https://www.facebook.com/events/1907955029458520/ 
https://vk.com/event147428694 
http://moscluster.livejournal.com/4153.html 
http://ok.ru/group/52617745334493 
https://twitter.com/Moscluster 
http://moscluster.tumblr.com/ 
Branch resources: 
https://www.facebook.com/groups/clusterpolitics/permalink/1050362838367522/?notif_t=group_post_approved&notif_id= 
146459 
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О выпуске 

Выпуск издается по материалам третьей Международной конференции «Управление территориальными 
кластерами» - 2017  в  ФГБОУ ВО «Московский государственный университет технологий и управления имени К.Г. 
Разумовского (Первый казачий университет)» 30.05.2017 г. 
Мероприятие проводится по инициативе ФГБОУ ВО «Московский государственный университет технологий и 
управления им. К.Г. Разумовского» с участием Министерства экономического развития Российской Федерации, 
Министерства сельского хозяйства Российской Федерации, Министерства промышленности и торговли 
Российской Федерации, Минэнерго России, Министерства Российской Федерации по развитию Дальнего Востока, 
представителей иных федеральных и региональных органов государственной власти и организаций. 
Целью научно-практической конференции является: обсуждение и выработка предложений, направленных на 
развитие механизмов государственно-частного партнерства в территориальных кластерах, взаимодействие ВУЗов и 
кластеров, командобразование, участие кластеров в федеральной повестке дня, в т.ч. реализации плана 
первоочередных мероприятий по обеспечению устойчивого развития экономики Российской Федерации. 
В рамках работы Конференции проведено обсуждение различных тем, связанных с развитием и преодолением 
сложившихся кризисных явлений при развитии территориальный кластеров, а также реализации стратегических 
документов их развития. 
В работе Конференции примут участие представители федеральных и региональных органов власти, бизнес- 
сообществ, отраслевых организаций, представители институтов развития, инновационных и территориальных 
кластерных. 
Модератор конференции: Владислав Валерьевич Тарасенко — Председатель Экспертного совета Москластера, 
Третейский судья Третейского  суда  Москластера,  Проректор по  инновационному  развитию  и 
предпринимательству МГУТУ им. К. Г. Разумовского. 
Место проведения: здание ФГБОУ ВО «Московский государственный университет технологий и управления им. 
К.Г. Разумовского», г. Москва, ул. Новая Басманная 9. 
Дата проведения: 30 мая 2017 года. Начало регистрации в 9:00. 
Регистрация на мероприятие: https://moscluster.timepad.ru/event/493100/  
Информационный партнер, партнер конференции: Москластер. 
Сайт организатора: http://mgutm.ru/content/advertisement/11930/. 
Мероприятия в социальных сетях: 
https://www.facebook.com/events/1907955029458520/ 
https://vk.com/event147428694 
http://moscluster.livejournal.com/4153.html 
http://ok.ru/group/52617745334493 
https://twitter.com/Moscluster  
http://moscluster.tumblr.com/ 
Отраслевые ресурсы: 
https://www.facebook.com/groups/clusterpolitics/permalink/1050362838367522/?notif_t=group_post_approved&notif_id= 
146459 
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